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Skolebestyrelsesmøde 
 
Torsdag d. 6. februar 2025, kl. 18.30 - 20.00 
i skolens personalerum 
Fraværende: Kirsten Vesterbæk, Kristina R. Birk, Susanne Olesen, Louise Hansen, Mikkel 
Østergaard 
------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Referat  
 
14.  
Godkendelse af referat fra den 21.11.2024 
 
Beslutning: Godkendes skriftlig ved næste møde 
 
 
15.  
Refleksion og siden sidst. (Positive indslag på 2 – 3 minutter) 
 
Beslutning: Forældrene hører om mange positive og lærerige aktiviteter her i forbindelse med OL-ugen.  
 
16. 
Budget 2025 til godkendelse 

- De fire afdelingers budgetlægning gennemgås ved mødet 
 
Beslutning:  Udover afsættelse af en halv million til ny klatre- og legeborg, så skal der ikke benyttes særlige 
midler til drift i budgetåret 2025. Resten af budgettet skal benyttes til lønudgifter. Forventet overført overskud 
fra 2024 gør, at alle tildelte midler i 2025 kan benyttes.  Budgettet blev godkendt.  
 
 
17. 
Spjald Skoles kostpolitik, revidering 

- Nuværende er vedhæftet 
 
Beslutning: Kostpolitikken skal på dagsordenen igen for endelig godkendelse. Vi drøftede afsat tid til 
spisning, opstilling af flere skraldespande, automatens udbud og toastsalg. Kostpolitikken skal nu til 
drøftelse i UV-forum.  
 
18. 
Skoleårets planlægning 2025/2026  

- Prioritering af ressourcer 
- Nyt omkring konfirmationsforberedelse 

 
Beslutning:  

 
Bestyrelsen vil gerne høre evalueringsresultaterne fra ledelsens årgangsteamsamtaler.  Her er ledelsen i 
øjeblikket ude og høre, hvorledes lærerne udnytter deletimerne i matematik og dansk.  
Den nye skoleaftale betyder, at konfirmationsforberedelsen ikke længere er en del af skoledagens tid og 
indhold. Elever, som ikke går til konfirmationsforberedelse skal ikke længere i stedet ”gå i skole”. 
Bestyrelsen er på sigt interesseret i en drøftelse med præsten om tilrettelæggelsen af netop 
konfirmationsforberedelsen.   



 
18. 
Siden sidst. 

- Trafikpolitik - Fodgængerfelt mm. 
- Evaluering af politikernes besøg 

 
Beslutning: 

- Skolen vil i løbet af 14 dage modtage et oplæg fra Vej og Park. Dette medtages til udtalelse ved 
næste bestyrelsesmøde. HL kontakter kommunen med forespørgsel om asfaltering på 
parkeringspladsen mellem Fritidscenteret og skolen.  

- Alle er tilfredse med dagsordenen, som vi havde tilbudt politikerne.  
19. 
Evt. 
 
Beslutning:  Forældre bemærker, at ringeklokken på skolen kan høres langt ned i boligkvarteret. Det er 
selvfølgelig den nye højtaler ud til udskolingen. HL forsøger, om den kan skrues ned. 
 
Kan vi på skolen blive mere præcise i emnefeltet, når vi skriver ud til forældrene? 
 
HL fortæller om et nyt projekt, som skolen er en del af. ”Mestringsluppen” er et tilbud til børn, som gerne vil 
arbejde for at opnå bedre sociale kompetencer.  
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………………………… 
Næste bestyrelsesmøde er den 6. marts 2025 
Foreløbige punkter til dagsordenen:  
 


